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VOORWOORD
Beste Beverwijker en Wijk aan Zeeër,

Je woont in onze fantastische gemeente met volop kansen. Dag
in, dag uit zetten onze lokale politici, maar ook vele vrijwilligers
zich in om deze plek nog mooier te maken. Wat ons betreft is de
gemeente Beverwijk een gemeente op trots op te zijn!

De gemeente wordt bestuurd door gemeenteraadsleden,
burgemeester en wethouders. Op woensdag 16 maart 2022 zijn
er gemeenteraadsverkiezingen. Dan is het aan jou om te
bepalen wie er in de gemeenteraad mag plaatsnemen om jouw
geluid te laten horen.
In de afgelopen vier jaar heeft VVD zich hard ingezet voor onze
gemeente. Wij hebben gezorgd voor meer woningen onder meer
op de Breestraat, in de Broekpolder, op de Brink en staan er
veel bouwprojecten in de startblokken. De VVD heeft gezorgd
voor een betere aanpak op veiligheid: meer camera’s op
probleemplekken, meer bevoegdheden voor de burgemeester
en meer buitengewoon opsporingsambtenaren. 
In voor ondernemers zeer moeilijke coronatijd is door de VVD
een lokaal herstelfonds opgezet. Initiatieven van ondernemers
konden zo snel van start. Onze aanpak voor een mooi en
levendig centrum werd zelfs vereerd met een bezoek van
koning Willem Alexander en staatssecretaris Mona Keizer.

Dit zijn slechts enkele voorbeelden. 

BEVERWIJK,
EEN GEMEENTE 
OM TROTS OP
TE ZIJN.



In dit verkiezingsprogramma kun je per onderwerp lezen wat de
Beverwijkse VVD hiervan vindt. In de kern staan wij voor het volgende
verhaal: 
Een partij die klaar staat voor Beverwijkers en Wijk aan Zeeërs. Wat wij
de afgelopen jaren zijn begonnen, maken we de komende periode af!

De VVD is een partij die er voor jou is. Die zich inzet voor een prettige
woonomgeving die veilig is, waar voldoende groen is, waar goede
voorzieningen zijn en waar het fijn wonen, recreëren, werken en
ondernemen is. Een gemeente die regelt dat de straten schoon zijn,
waar geen wateroverlast optreedt bij hevige regenval, waar kinderen
veilig naar school of de sportvereniging kunnen en waar iedereen dicht
bij huis op liefdevolle zorg kan rekenen. Dat Beverwijk een fijne plek is
waar je prettig kunt wonen, werken en leven. 



Goed en betaalbaar wonen
Een huis is meer dan een verzameling stenen. Het is de plek waar je je
veilig en prettig voelt, waar je tot rust komt. Het is belangrijk om te
kunnen wonen in een woning die bij je past. De woningnood in onze
regio is hoog en zal nog lang aanhouden. VVD Beverwijk wil dat er
nieuwe huizen gebouwd worden en leegstaande gebouwen met een
andere functie worden omgebouwd naar woningruimte. Om zo ruimte
te creëren op de woningmarkt, deze in beweging te krijgen zodat
starters ook een kans krijgen. Onze inzet is dat iedereen betaalbaar in
onze gemeente kan (blijven) wonen. Wij vinden de Spoorzone daarvoor
uitermate geschikt.

Het gebied van de Spoorzone is: Wijckerpoort, Ankie’s Hoeve,
Meerplein, Marloterrein, Zuidelijk deel Broekpolder, Parallelweg,
Bazaarterrein en Kop van de Haven

Een bloeiende lokale economie
VVD Beverwijk wil dat er meer mensen aan het werk zijn. Want een
baan is zoveel meer dan alleen maar een inkomen. Het is het gevoel dat
je bijdraagt aan de samenleving en het zorgt voor sociaal contact met
collega’s. VVD Beverwijk wil dat iedereen die daarvoor open staat een
kans krijgt om mee te doen in onze samenleving. Ondernemers horen
voldoende ruimte te krijgen om aan de slag te kunnen of om te kunnen
groeien. Juist de lokale bedrijven hebben een moeilijke tijd achter de
rug. Ondernemers hebben een betrouwbare overheid nodig die ze niet
van het kastje naar de muur stuurt. 
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Een veilige buurt 
Het is belangrijk dat we ons veilig voelen in onze eigen buurt en
huis. Wij willen dat het veiliger wordt in Beverwijk en Wijk aan
Zee. De afgelopen jaren hebben wij ons hier hard voor ingezet.
Zo zijn er camera's geplaatst op strategische posities, heeft de
burgemeester meer bevoegdheden gekregen en is het aantal
handhavers uitgebreid. 
We zullen de komende jaren verschillende vormen van
criminaliteit en overlast moeten blijven aanpakken.
Drugscriminaliteit, alcoholmisbruik, drugsoverlast, geweld op
straat en in huis moeten hard aangepakt worden. Drugspanden
moeten worden gesloten en bij overlast wordt gehandhaafd.
Beverwijk is een middelgrote gemeente met grootstedelijke
problematiek. De bestrijding van overlast en criminaliteit vergt
een lange adem en een stevige aanpak.

Slim en duurzaam groen
Als het gaat om energie en warmte moeten Beverwijk en Wijk
aan Zee verder verduurzamen. Dat vraagt om verstandige
keuzes. VVD Beverwijk is voorstander van de energietransitie,
maar wil dat verduurzaming betaalbaar blijft voor gezinnen en
ondernemers. Verrommeling van het landschap willen wij
tegengaan en draagvlak onder de Beverwijkers vinden wij erg
belangrijk. We moeten dus voorzichtig zijn met de bouw en
aanleg van windmolens en zonneparken. Zo zorgen we ervoor
dat we klaar zijn voor de toekomst en ons dorp schoon en
leefbaar houden. 

Verstandige financiële keuzes
VVD Beverwijk staat voor verstandig financieel beleid. We
houden de lokale lasten laag door de gemeentelijke taken op
een zuinige, maar effectieve manier uit te voeren. En als de
gemeente geld overhoudt, zorgen we dat dit geïnvesteerd
wordt in de stad. Zo houden we het leven in Beverwijk voor
iedereen betaalbaar.

VVD Beverwijk is
voor jou goed
bereikbaar. Mocht u
over dit programma
iets met ons willen
delen of vragen, dan
kunt u mailen naar:
fractie@
vvdbeverwijk.nl, 
een bericht sturen
via onze Facebook
pagina (VVD
Beverwijk) of via de
website
www.vvdbeverwijk.nl
contact met ons
opnemen. 
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VVD Beverwijk wil bouwen voor alle inkomens- en leeftijdsgroepen. De
gemeente blijft actief op zoek naar locaties voor woningbouw. 

De VVD heeft in Beverwijk en Wijk aan Zee succesvol de starterslening
geïntroduceerd. Starters lenen dan het laatste gedeelte van hun
hypotheek van de gemeente. Zo hebben veel starters een stap kunnen
zetten op de woningmarkt. Wij willen deze starterslening voortzetten, door
de niet gebruikte fondsen uit de blijverslening in te zetten.

In Beverwijk bouwen we de komende jaren meer hoog, compact en
duurzaam. In Wijk aan Zee bouwen we juist zoveel mogelijk laag.

In de komende periode starten wij met de bouw in de Spoorzone. Dit omvat
een groot deel van Beverwijk. Wij bouwen hier de komende jaren ruim
10.000 woningen, creëren 5.000 banen en realiseren voorzieningen. In de
Spoorzone zetten wij de bouw rondom het Marloterrein door, starten met
de bouw op Ankie’s Hoeve en Meerplein en bouwen de Broekpolder af.
Verder werken wij de mogelijkheden voor het Bazaarterrein, Parallelweg en
Kop van de Haven voor de jaren daarna uit. We zorgen hier voor een
eerlijke verdeling tussen huurwoningen en koopwoningen. 

1.1 Waar je goed en betaalbaar kunt wonen

EEN GEMEENTE WAAR HET FIJN
 LEVEN IS



Beverwijk beschikt in vergelijking met andere
gemeenten in de regio over relatief veel sociale
huurwoningen. In wijken als het Kuenenplein is
er een scheve verhouding tussen koopwoningen
en (sociale) huurwoningen. Bij herontwikkeling
van wijken zorgen we voor een goede
verhouding. VVD Beverwijk staat voor een goed
evenwicht in het aanbod van woningen. De
gemeente spreekt woningcorporaties actief aan
op het stimuleren van doorstroming: door
bewoners te verleiden te verhuizen naar een
geschiktere woning ontstaat er ruimte. Daarbij
zal de gemeente de private huur- en koopsector
stimuleren. Op deze wijze willen wij iedereen
zijn of haar wooncarrière bevorderen, ongeacht
inkomen.

Wij zien voordelen bij het opknappen van
bovenwoningen bij winkels en bedrijven, zoals in
het centrum gebeurt. Dit creëert woonruimte,
zorgt voor reuring in het centrum en zorgt voor
extra sociale veiligheid.



Wonen zal veranderen in de toekomst. Bij nieuwe
wijken die gerealiseerd worden zal de auto niet
centraal staan, maar worden autoluwe oplossingen
gezocht en zal er meer ruimte zijn voor groen. In
bestaande wijken houden de huidige situatie in
stand, mits deze verantwoord en veilig is. Oude
bedrijfsterreinen knappen we op of bouwen we om
naar woonlocaties, met oog voor de omgeving.

Bij de realisatie van nieuwe woonwijken wordt
gekeken naar passende oplossingen qua
bereikbaarheid met het openbaar vervoer.



Duurzaamheid is belangrijk. Het biedt daarbij kansen voor economische
groei en een fijne en leefbare stad. We hebben geleerd van de
ervaringen van de laatste jaren: dus niet overal windmolens en goede
afwegingen maken met betrekking tot grotere zonneparken en
warmtenetten. VVD Beverwijk kijkt positief naar de landelijke
ontwikkelingen betreffende duurzame energiebronnen, zoals waterstof.
Beverwijk en Wijk aan Zee zijn gezien de ligging en de industrie
interessante locaties. 

Bij landelijke (duurzaamheids)ontwikkelingen kijkt het Rijk vaak naar
onze regio. Eventuele toekomstige landelijke ontwikkelingen als wind
op zee of waterstof zijn voor VVD Beverwijk alleen mogelijk als de
leefbaarheid, met name gezondheid, verbetert. Daarnaast moeten de
ontwikkeling direct voordelig zijn voor Beverwijk en Wijk aan Zee. Het
mag niet ten koste gaan van onze eigen lokale ontwikkelingen zoals
woningbouw of economie.

Meer inzetten op duurzame energie, zelf de regie houden, zoals
bijvoorbeeld het stimuleren van energie neutrale bouwprojecten.
Innovatie in energie moet voor de burger betaalbaar en inzichtelijk zijn.
Bij het bouwen van nieuwe woningen kijken we per project wat de
geschikte duurzaamheidsambities zijn, los van de wettelijke
verplichtingen. De aanlanding van de windmolens op zee is in onze
gemeente. Dit heeft een grote impact in Wijk aan Zee. Het is daarom
belangrijk dat Tennet in goed overleg blijft met de omgeving. Wij
spreken Tennet daar ook op aan. 

VVD Beverwijk wil graag een 'slimme volger' zijn in het proces “van het
gas los”. De technische ontwikkelingen volgen elkaar in hoog tempo op.
Dit houdt in dat wij kritisch en wijkgericht te werk gaan. Sommige
wijken zijn geschikt voor all-electric, terwijl voor andere wijken de
woningen geschikt zijn voor aansluiting op een warmtenet. Hiermee
voorkomen wij dat onze inwoners onnodig op kosten worden gejaagd.

1.2 Vol slimme, duurzame oplossingen



Een van de belangrijkste stappen in het verduurzamen van
woningen is isolatie. De gemeente stimuleert het isoleren
van woningen en zorgt voor voorlichting en bewustwording.

Er zijn veel nieuwe technisch geschoolde vaklieden nodig
om de energietransitie mogelijk te maken. Deze
opleidingen stimuleren wij onder andere via initiatieven als
Techport en via samenwerking met Amsterdam IJmuiden
Offshore Ports (AYOP). Daarbij stimuleert de gemeente en
staat zij open voor nieuwe innovatieve initiatieven om
Beverwijk te verduurzamen.

De komende jaren komen veel duurzaamheids- en
gezondheidsvraagstukken op ons af. Deze vraagstukken
worden nu door Omgevingsdienst IJmond geadviseerd. De
VVD zorgt dat deze kennis bij de gemeente zelf aanwezig is.



Een veilige gemeente is een schone gemeente,
daarom willen wij dat er voldoende ruimte is voor het
wegbrengen van ons vuil, plastic en karton. Onze
voorkeur gaat daarbij uit naar nascheiding bij de
afvalverwerker, in plaats van voorscheiden in huizen.
Onderzoeken wijzen uit dat dit efficiënter is en leidt
tot meer hergebruik van grondstoffen.

Een groene omgeving maakt onze stad en dorp
mooier en verbetert het aanzicht. We zorgen voor
meer groen in de wijken. 

Waar mogelijk geven we de natuur de ruimte. Dit is
goed voor de biodiversiteit. Indien het leidt tot
gevaarlijke (verkeers)situaties zorgt de gemeente
voor tijdig maaien. 

VVD Beverwijk is voorstander van het gebruik van
ondergrondse afvalcontainers. Dit voorkomt
ongedierte en zorgt ervoor dat iedereen zijn afval
makkelijk kwijt kan. Waar nog geen ondergrondse
afvalcontainers zijn gaan we met de bewoners in
overleg of dit wenselijk en haalbaar is.

Afvalbakken moeten regelmatig worden geleegd om
te voorkomen dat ze vol komen te zitten en de
omgeving vervuild.

De gemeente informeert Beverwijkers en Wijk aan
Zeeërs over de nadelen van het volledig bestraten
van hun tuin. Dit is belangrijk om klaar te zijn voor de
gevolgen van klimaatverandering, zoals extreme
regenbuien. De gemeente stimuleert ontstenen en
vergroenen.

1.3 Waar we de wijken groen en leefbaar
houden



Het gratis parkeren in het centrum blijft voor VVD Beverwijk een
keihard punt. 

Het onderhoud van het wegennet en de verkeersveiligheid zijn voor de
VVD zeer belangrijk. Knelpunten, achterstallig onderhoud en
gevaarlijke situaties moeten worden opgelost.

Elektrische auto's worden steeds belangrijker en talrijker. De gemeente
zorgt voor voldoende oplaadpunten. De markt moet daarin
gestimuleerd worden, zo zijn snellaadstations een optie.

VVD Beverwijk blijft tegenstander van de golfbaanvariant bij de A8-A9.
De provincie heeft echter besloten om dit traject door te zetten. De
VVD kijkt naar opties om de nadelige gevolgen van de golfbaanvariant
op te vangen, bijvoorbeeld door het verlagen van de snelheid (A9 en
A22) dicht op bewoond gebied of het verdiept aanleggen van de
snelweg.

1.4 Waar vervoer van A naar B vlot gaat



Het is belangrijk dat ondernemers kunnen ondernemen in een veilige en
aantrekkelijke omgeving. Een aantrekkelijk centrum is van toegevoegde
waarde voor de inwoners en trekt winkelbezoekers aan van buitenaf. Het
tegengaan van verloedering en leegstand draagt hieraan bij. 

De gemeente faciliteert haar ondernemers zo goed mogelijk. Bij een
vergunningsaanvraag ontvangt de aanvrager zo spoedig mogelijk een
inschatting over de haalbaarheid. Een definitieve beoordeling volgt later.

De gemeente geeft opdrachten zoveel mogelijk aan geschikte lokale
ondernemers binnen de mogelijkheden van de wet. 

Het VVD-initiatief voor de aanjaagregeling heeft voor veel nieuwe initiatieven
gezorgd. Het stimuleert bedrijvigheid en maakt Beverwijk en Wijk aan Zee nog
leuker. De VVD wil de aanjaagregeling in stand houden en kijkt naar
mogelijkheden voor verbetering.

2.1 Waar ondernemers de ruimte krijgen

EEN BLOEIENDE LOKALE
ECONOMIE



Tijdens het terrasseizoen maken we, binnen de regels, het
uitbreiden van terrassen mogelijk. We hebben gezien wat een
succes de grotere terrassen waren in coronatijd en hier gaan we dus
graag mee door! 

Stimuleren MKB-innovaties. Dit is goed voor onze lokale economie,
werkgelegenheid en vaak ook voor de duurzaamheid. Beverwijk is
deelnemer van het Regionaal Ontwikkelingsmaatschappij van de
Metropoolregio Amsterdam en Noord-Holland-Noord. Wij
ondersteunen bedrijven om gebruik te maken van deze fondsen of
andere innovatiefondsen.

Kort parkeren op de Breestraat brengt veel klanten naar lokale
ondernemers, dit moet dan ook in stand blijven. Ook zijn wij
voorstander van het behouden van gratis parkeren op koopavonden
en zaterdag in het centrum.

De Hoogovens horen bij de IJmond, nu en in de toekomst. De
tienduizenden mensen die hun brood verdienen in de staalindustrie
en alle innovatieve ondernemers in die sector verdienen onze steun.
Er moeten zo snel mogelijk stappen worden gezet op het gebied van
gezondheid en luchtkwaliteit bij Tata Steel, maar we moeten de
economische en historische waarde van Tata Steel niet uit het oog
verliezen. Samen met Rijk, provincie, lokale overheden,
bedrijfsleven en inwoners gaan wij werken aan een gezonde
toekomst voor de staalindustrie in de IJmond



Beverwijk en Wijk aan Zee zijn prachtige en gezellige locaties. VVD
Beverwijk vindt dat de gemeente het bedrijfsleven moet ondersteunen in
het opzetten van initiatieven, om Beverwijk en Wijk aan Zee verder te
promoten. Wijk aan Zee promoten wij als familiestrand.

Een krachtige permanente publiciteitscampagne zorgt ervoor dat dat er
winkelend publiek, bedrijven en recreanten naar onze gemeente trekken. 

2.2 Waar de gemeente bruist en bezoekers aantrekt



De VVD hecht grote waarde aan een nieuw cultureel
centrum. Een geschikte locatie hiervoor zou in project
Spoorzone kunnen zijn, om zo de gewenste
voorzieningen in de nieuwe wijken op peil te krijgen. Wij
willen het cultureel centrum daarom opnemen in het
programma Spoorzone.

Het is belangrijk om een stadsgevoel te behouden.
Voorbeelden hiervan zijn de harddraverij, de feestweek
en evenementen zoals Tata Chess, de ijsbaan en de
smaakmarkt. Veel mensen kijken uit naar deze
evenementen. De gemeente moet hier zo goed mogelijk
bij betrokken zijn en indien mogelijk stimuleren. 

2.3 Met culturele voorzieningen voor alle
leeftijden



We willen dat zoveel mogelijk mensen aan het werk gaan.
Bij om- en bijscholing richten we ons daarom op iemands
talenten en mogelijkheden, en hoe dit aansluit op de
arbeidsmarkt. Wanneer de stap naar regulier werk nog te
groot is, begeleiden we onze inwoners naar beschut werk
en leerwerkplekken.

Het onderwijs en het bedrijfsleven werken nauw samen
om te zorgen dat er voldoende passende banen zijn voor
wie klaar is met zijn opleiding.

Wanneer je van een uitkering naar een betaalde baan
gaat, willen we dat je er in inkomen op vooruit gaat.
Regels die dit in de weg staan schaffen we af. Zo
voorkomen we nieuwe armoedevallen.

We sluiten niemand uit. Er zijn in Nederland heel veel
nieuwkomers die hun eigen weg hebben gevonden en
geïntegreerd zijn in onze samenleving. Zij hebben de
kansen gegrepen die ons land biedt. We zijn daar trots op
en verwachten dat ook van anderen.

De Nederlandse taal spreken is cruciaal voor het vinden
van een baan. We zorgen voor betaalbare cursussen om
als nieuwkomer de taal te leren en gaan laaggeletterdheid
tegen. Daarbij verwachten we van iedereen maximale
inspanning om het Nederlands te leren.

2.4 Waar zoveel mogelijk mensen aan het
werk gaan

2.5 Waar iedereen meedoet



WAARDEVOL
SAMENLEVEN

De toename van eenzaamheid onder ouderen én
jongeren is een belangrijk punt van aandacht. Het
is belangrijk om laagdrempelige initiatieven te
ontplooien waarin mensen die zich eenzaam
voelen kunnen deelnemen.

Wij gaan voor de integrale toegang in het sociaal
domein, voor ondersteuning vanuit de gemeente
geldt; één huishouden - één plan - één regisseur.

Ons doel is minder bureaucratie, zowel voor ons
als gemeente als voor partners en uiteraard ook
voor onze inwoners.

VVD Beverwijk wil een gemeente waarin mensen
zelfredzaam zijn en zich vrij kunnen ontplooien.
Dat betekent dat mensen die niet volledig
zelfstandig kunnen functioneren ondersteuning
krijgen. Voor een deel dient de gemeente deze
ondersteuning te bieden. Wij kijken naar wat
mensen wél kunnen, in plaats van wat niet.

Het Rode Kruis Ziekenhuis is voor onze regio van
groot belang. Bij nieuwbouw of verbouw faciliteren
wij optimaal.

3.1 Met liefdevolle zorg, dichtbij huis



De gemeente zorgt dat de kwaliteit van de jeugdzorg
geborgd is, maar de kosten beheersbaar blijven. Er
komt een scherpere afbakening van wat we scharen
onder jeugdzorg. Nog te vaak krijgen kinderen hulp
voor zaken die horen bij normaal opgroeien of blijkt
hulp niet effectief. Opgroeien gaat nu eenmaal niet
zonder horten en stoten.

Van ouders verwachten wij dan ook
verantwoordelijkheid voor het gezond opgroeien van
hun kinderen. Wanneer hulp wel nodig is, focussen
we ons op normaliseren. We plakken niet onnodig
stickers en maken het niet zwaarder dan nodig. 

We zorgen ervoor dat wanneer ouders en kinderen
problemen hebben, het gezin één hulpverlener en
aanspreekpunt krijgt.

Preventie is erg belangrijk. Zo voorkomen we dat we
zwaardere hulp moeten bieden. Problemen bij
kinderen en gezinnen proberen we daarom zo vroeg
mogelijk te signaleren. Sociale wijkteams,
huisartsen, scholen en sportclubs hebben hierin een
belangrijke rol. Met hen gaan we in gesprek om te
zorgen dat deze aanpak zo effectief mogelijk wordt.

3.2 Waar je fijn kunt opgroeien

 

 



Op school leren wij kinderen vaardigheden waar zij later
iets aan hebben. Ook leren ze hier normen en waarden
en hoe we met elkaar omgaan. Goed onderwijs speelt
daarom niet alleen een grote rol in het leven van deze
kinderen, maar ook de samenleving heeft er belang bij.
Wij zijn trots op onze leerkrachten voor de klas.

Scholen moeten veilig bereikbaar zijn. Daarbij moet een
school een plek zijn waar kinderen zich veilig voelen.
Indien er sprake is van ontwikkelingsachterstanden of
problemen ondersteunt de gemeente.

School is een veilige plek waar kinderen zich thuis
voelen. Scholen hebben nadrukkelijk een taak bij
vroegtijdige signalering van radicalisering, loverboys en
huiselijk geweld. De overheid grijpt in als de vrijheid van
onderwijs wordt misbruikt. 

3.3 Waar onderwijs een gelijke start biedt



In de komende periode pakken we door met de realisatie van
Sportpark Adrichem. Er komen genoeg sportvelden en we zorgen
voor een goede inrichting van Park Overbos, waar ook
buitensportfaciliteiten te vinden zijn. 

Sporten is gezond en helpt bij het leggen van sociale contacten. VVD
Beverwijk vindt dan ook dat dit voor iedereen toegankelijk moet zijn.
Daarbij werken verenigingen, scholen en buitenschoolse opvang
samen om de jeugd zoveel mogelijk te laten bewegen. Dit kan ook
met behulp van buurtsportcoaches. Voor mensen met een beperking
reserveert de gemeente een vaste sportsubsidie.

De VVD is voorstander van een gezamenlijk zwembad in Beverwijk of
Heemskerk. 

3.4 Waar we gezond zijn, kunnen sporten en bewegen



De politie en buitengewoon opsporingsambtenaren (boa’s) zijn
zichtbaar op straat en in wijken. Extra boa’s vergroten de
zichtbaarheid van handhaving en bestrijden kleine criminaliteit. 

Overlast is een grote ergernis. De politie grijpt altijd in als mensen
de regels overtreden of overlast veroorzaken. Raddraaiers worden
opgespoord en aangepakt en overlastgevers zetten we sneller uit
huis. Wanneer de politie ingrijpt, kan zij rekenen op onze steun en
die van het lokaal gezag.

4.1 Waar we veilig zijn en ons veilig voelen

 

EEN VEILIGE GEMEENTE



Om te voorkomen dat er herhaling van crimineel gedrag plaatsvindt, werken
we samen met scholen om jongeren met een criminele achtergrond
perspectief te bieden. Het leren meedoen in de samenleving voorkomt dat ze
afglijden naar georganiseerde criminaliteit.

Crimineel geld mag de bovenwereld niet bereiken. De gemeente is scherp
op ondermijning en witwaspraktijken. We weigeren een vergunning of
trekken deze in als deze misbruikt worden voor het faciliteren van
criminele activiteiten.

De burgemeester heeft in de afgelopen periode veel bevoegdheden
gekregen die hij kan gebruiken om Beverwijk veiliger te maken. Wij willen
dat hij deze ook daadwerkelijk gebruikt. Te denken valt het toepassen van
preventief fouilleren en (tijdelijk) cameratoezicht.

We zetten in op stevig(er) handhaven daar waar noodzakelijk, maar geen
handhaving daar waar de samenleving het prima redt. Cameratoezicht is
hiervoor een (tijdelijke) optie. De gemeente informeert inwoners en raad
over de ontwikkelingen.

Het strak volgen van veelplegers door de politie kan criminaliteit
voorkomen. Een instrument zoals een gebiedsontzegging kan hierbij
worden ingezet.

4.2 Waar criminaliteit wordt aangepakt

EEN VEILIGE GEMEENTE



Voor burgerparticipatie is veel aandacht geweest de
afgelopen 4 jaar. De gemeente bekijkt per onderwerp
welke vorm van participatie het beste past. VVD Beverwijk
vindt burgerparticipatie en inspraak belangrijk.
Participatie betekent niet dat de grootste schreeuwers
altijd gelijk krijgen. Wij hebben meer oog voor de ‘stille
meerderheid’ die via reguliere participatie niet altijd zo
snel wordt gevonden. Zo houden we balans bij het maken
van keuzes. Het is de taak van de gemeente om tot een
besluit te komen. Daarbij is de gemeente altijd
transparant en informatief.

Uitgangspunt van VVD Beverwijk is dat digitale
dienstverlening altijd wordt gebruikt waar dit mogelijk is,
maar maatwerk zoals persoonlijk contact in stand wordt
gehouden. Een afspraak op het stadhuis moet mogelijk
blijven.

We willen dat het gemeentehuis ook buiten werkuren open
blijft voor zaken die niet digitaal te regelen zijn, zodat
inwoners ook na hun werk nog bij de gemeente terecht
kunnen. Ook willen we dat zaken zoals een nieuw ID-bewijs
thuis kunnen worden bezorgd.

VVD Beverwijk is steeds sterk voorstander van het
terugdringen van de regeldruk. 

5.1 Waar het belang van de inwoners voorop
staat

EEN GEMEENTE DIE 
KLAAR STAAT VOOR 
DE INWONERS



VVD Beverwijk is voorstander van het uitgangspunt
de lokale lasten gelijk aan- of onder het landelijk
gemiddelde houden.

De gemeente draagt zorg voor een sluitende
begroting.

Gemeenteschuld dient teruggedrongen te worden.
We zorgen voor een robuust financieel beleid voor
nu en in de toekomst.

De laatste jaren zijn de subsidies in Beverwijk
gestegen. Om de subsidies beheersbaar te houden,
stellen wij een subsidieplafond in.

Verkoop van gronden en gemeentelijk vastgoed
investeren wij in de stad en Spoorzone.

5.2 En we verstandig met ons geld
omgaan

EEN GEMEENTE DIE 
KLAAR STAAT VOOR 

DE INWONERS



WAAR WE 
SAMENWERKEN

MET OMLIGGENDE 
GEMEENTEN

Tata Steel is niet alleen een grote en belangrijke
werkgever, maar dient de komende jaren ook bij te
dragen aan gezondheid en klimaat. Tata Steel moet dus
blijven bestaan, maar vooral schoner worden én
verduurzamen. Alleen redden wij het niet, daarom
werken wij op dit dossier samen met omliggende
gemeenten. Groen staal heeft de toekomst en biedt
mogelijkheden tot ontwikkeling van Tata Steel.

De wereld houdt niet op bij de gemeentegrens. De
gemeente werkt slim samen met collega’s in de
omgeving als dit leidt tot betere oplossingen voor
bijvoorbeeld bereikbaarheid, regionale werkgelegenheid
of woningbouw. Hierin trekken wij bij voorkeur op met
Heemskerk en Velsen.

6.1 Tatasteel

6.2 Regionale samenwerking



Dit programma is eigenlijk nooit af. Er zullen steeds nieuwe wensen,
situaties en inzichten komen. Eigenlijk is dit verkiezingsprogramma een
document met dingen die wij willen doen. En de Beverwijkse VVD houdt
van doen. 

Al onze doelen zullen niet in een klap kunnen worden gerealiseerd en
zelfs niet allemaal in de aankomende vier jaar kunnen worden afgerond,
maar laat ons vast een begin maken met de uitvoering van dit
verkiezingsprogramma, want dat zal zeker zorgen voor een nog mooiere
gemeente!

NAWOORD



CONTACTGEGEVENS

V V D  B E V E R W I J K

info@vvdijmond.nl

V V D  B E S T U U R  I J M O N D

www.vvdbeverwijk.nl
fractie@vvdbeverwijk.nl
https://www.facebook.com/VVDBeverwijk
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